



# Tønsberg Hundeklubb

## Referat fra styremøte 22.08.2024

<b>Sted:</b>	Hytta
<b>Til stede:</b>	Charlotte Andersen, Camilla Loe, Annika Berglund, Merete Mørken, Ann Karin Midtgaard, Laila Nagel, Ellen Grennes, Cecilie Jørgensen og Bente Hagelund
<b>Forfall:</b>	Anita Helgesen
<b>Dato:</b>	22.08.2024

Sak nr.	Sak
18/24	<p><b>Innetrening Gjennestad 2024/2025 (11.okt. - 9.mar.)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Fordeling gruppetrening <ul style="list-style-type: none"> <li>○ AG: Mandag + tirsdag 17:15 - 21:45 (fordelt på to grupper per dag) og onsdag 08:15 - 10:30 (en gruppe) <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Samme antall timer sammenlignet med forrige sesong</li> <li>■ AG ønsker å ha formiddagstrening på onsdager, slik som ute. Dette gir rom for mer fritrening på tirsdag ettermiddag da det ellers ville vært tre grupper tirsdag ettermiddag / kveld.</li> </ul> </li> <li>○ Bruks: Onsdager 16:30 - 18:00 - fra 1.1.2025 <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Minus 1 time sammenlignet med forrige sesong</li> <li>■ Bruks blir maks 4 personer, og ønsker å trene inne kun etter nyttår. Styret gir et unntak for denne gruppen som en prøveordning. Dette som kompensasjon for at de har måttet gi fra seg en klokke time sammenlignet med i fjor da de er så få. Dette gir rom for mer fritrening for andre frem til de flytter inn. <b>De som velger å benytte seg av dette tilbudet får ikke anledning til å bli med på gruppetreninger innen andre grener enn bruks.</b></li> </ul> </li> <li>○ LP: Onsdager 18:00 - 22:00 <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Pluss 1 time sammenlignet med forrige sesong</li> <li>■ LP var 5-10 stk inne i fjor, men i år er det 20 stk som har sagt de ønsker å trene inne (dette er en del av de samme som også trener rally). Ønsker å videreføre et tilbud for bronsemerkegjengen da dette har blitt en stor og engasjert gruppe.</li> <li>■ De som trener FCI øvelser som krever mye plass, sliter litt med å få mulighet til å trene på disse. Det ble lagt frem et forslag om at de kanskje kunne ha trent på disse sammen med bruks når de flytter inn, men dette må evt. avtales disse to gruppene i mellom.</li> </ul> </li> <li>○ Rally: Torsdager 18:00 - 22:00 <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Pluss 1 time sammenlignet med forrige sesong</li> <li>■ Dette er også en stadig voksende gruppe, og de ønsker så mye tid som mulig. Over 20 stk her også som har sagt at de ønsker å trene inne (dette er en del av de samme som også vil trene</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>

	<p>lydighet).</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Fritrening - regler: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Resultatet av spørreundersøkelsen som ble sendt ut etter forrige sesong, viste at det var ønskelig med noen litt strengere regler rundt booking av fritrening.</li> <li>○ Hver enkelt vil kun ha anledning til å legge inn 1 booking (på 2 timer) første døgn fra bookinginnlegget legges ut. Dette for å gi flere mulighet til å booke fritrening</li> <li>○ Avbestilling av fritrening bør som hovedregel skje senest kvelden før.</li> <li>○ Brudd på trenings- og bookingregler vil kunne medføre 1 ukes treningskarantene.</li> </ul> <p><b>Korrigert 28/8 til: "Gjentatte brudd på trenings- og bookingregler vil kunne medføre at man mister mulighet til å booke fritrening i 1 uke."</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Hver gruppe kan arrangere et helgekurs før nyttår og et etter nyttår som tidligere. I tillegg vil det være mulighet for å sette opp temakurs i små bolker på 2-3 timer. Det er ønskelig at dette legges til søndag ettermiddag, men det er ikke et krav.</li> </ul> </li>   <li>● Pris <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Det er ønskelig at man betaler en ekstra avgift for hund nr. 2, og at grunnavgiften dermed kan senkes noe. <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Grunnavgift: 2 000,- (mot 2200,- i fjor)</li> <li>■ Tillegg per ekstra hund: 500,- (mot 0,- i fjor)</li> <li>■ Man må melde seg på med navngitt hund</li> </ul> </li> </ul> </li>   <li>● Begrensning av antall på gruppetreninger? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Man må oppgi ved påmelding til innetrening hvilke grener man ønsker å trene. Dette for at gruppene skal kunne ha forutsigbarhet i forhold til hvor mange som potensielt kan dukke opp på treningene uten instruktør. Det vil være påmelding til hver enkelt gruppetrening, og har man ikke satt seg opp på denne, så kan man heller ikke bare plutselig dukke opp på treningen.</li> </ul> </li>   <li>● Annet <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Det vil bli en begrensning i totalt antall. Nøyaktig hvor taket vil være gjør styret en vurdering av når man ser påmeldingslisten. Det er imidlertid ønskelig at det er noe lavere enn i fjor, og man ser for seg et tak på rundt 70 personer + bruksgruppe fra etter nyttår.</li> <li>○ Påmeldingsfrist: 16.sept</li> <li>○ Dersom det blir behov for å diskutere hvem som skal få plass, så må dette diskuteres av styret på neste møte <b>tirsdag 24.sept kl 18</b></li> </ul> </li> </ul>
19/24	<p><b>80-års feiring</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Program: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ LP klubbmesterskap fra 15:00</li> <li>○ AG klubbmesterskap fra 10:00</li> <li>○ Rally konkurransetrening fra 11:00??</li> </ul> </li> <li>● Grilling fra kl. 13 (værforbehold)</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Burgere og brød</li> <li>○ Kake til 25 pers. Charlotte ordner.</li> <li>○ Merete Andersen har sagt seg villig til å bidra med organiseringen rundt dette</li> </ul>
20/24	<p><b>Bronsemerketrening</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Dette har vært en stor suksess med 25 deltakere. 25 x 2 000,- = 50 000,-</li> <li>● Opprinnelig avtale: Klubben «lønner» 1 stk instruktør 1,5 time x 19 kvelder = 28 timer. 28 timer x kr 350 = kr 9.800,-.</li> <li>● Minimum 3 instruktører på banen hver gang. Det er per nå 6 instruktører som rullerer.</li> <li>● Ingen får utbetalt lønn - dette samles opp i en pott, slik at disse instruktørene sammen skal kunne melde seg på et kurs.</li> <li>● <b>Innspill fra Cecilie:</b> <i>Den velviljen og oppslutningen vi har blant instruktørene og inntjeningen til klubben burde kvalifisere for at honoraret økes. Det vil gjøre det mulig for instruktørene å få et bedre kurs og fremme samhold som igjen vil kunne bidra til at vi opprettholder positiviteten blant medlemmene som bidrar til dette.</i></li> <li>● Styret er enige om at dette har vært veldig positivt for hele LP-gruppa, og det vil komme alle til gode dersom disse instruktørene får et eller to gode kurs</li> <li>● Enighet om at vi lønner to instruktører i stedet for en. Dette er tilbakevirkende for hele kurset fra oppstart.</li> <li>● Prisen for kurset bør samtidig økes i neste runde da det nå har vært veldig rimelig</li> </ul>
21/24	<p><b>Gjennomføring av Introkurs Bruks - inkl. betaling av instruktører</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Spørsmål om hvordan det ble løst i forhold til gjennomføring av kurset med tanke på antall deltakere, antall instruktører og instruktørbetaling. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Kurset ble gjennomført med to instruktører, og med instruktørhonorar til begge. Dette er ikke i henhold til klubbens retningslinjer, men Annika mener at dette har blitt tatt opp og akseptert av styret. Det er dog ikke loggført i noe referat.</li> </ul> </li> <li>● Bruks kommer ikke til å holde flere slike kurs, da det kun er Annika og Anita som kan holde det. De som har deltatt har ikke fortsatt, men stort sett vært med fordi de har syntes det har vært gøy å prøve noe nytt, men ikke vært interessert å trene det videre. Bør være et helgekurs for at det skal bli noe ut av det. Har også mistet muligheten for å benytte skog ved hytta.</li> <li>● Mulighet for å få litt bruks inn som del av valpekurs? Det er også foreslått at det bør avholdes feltkurs og sporkurs, men dette må da organiseres av noen andre enn bruksgruppa.</li> </ul>
22/24	<p><b>Støtte til påmeldinger for lag i agility utover avsatt budsjett</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Veldig mange flere som har lyst til å være med på lag enn hva det er satt av til i budsjettet, da det i tillegg til et small lag, nå også er et medium og et large lag. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Målet for lagene er kvalifisering til NM som blir på våren neste år</li> </ul> </li> <li>● Det bes om +20 000,- utover det som er satt av i budsjettet (ikke sikkert det blir så mye). AG satt igjen med +43 000,- etter NM, og de hadde gått i pluss også uten dette</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Innvilges inntil 20 000,-</li> </ul>
23/24	<p><b>Vedlikehold av grunnmur på hytta ref. rapport fra Rentokil</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi har hatt invasjon av maur inne på hytta (store). Vi har også problemer med mus rundt og inne i hytta.</li> <li>● Vi har blitt sterkt anbefalt av Rentokil å rydde terrenget rundt hytta, og tette grunnmuren.</li> <li>● Prøve å få et medlem med litt praktiske ferdigheter til å ta ansvaret for å organisere dette. (Ellen spør)</li> </ul>
24/24	<p><b>Møteplan resten av 2024 og 1Q 2025</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Det var vanskelig å finne datoer for hovedstyremøter før sommeren, og det har derfor blitt litt for få møter og for mange saker som har hopet seg opp. Vi setter derfor opp noen datoer allerede nå for kommende møter: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Tirsdag 24.sept kl. 18</li> <li>○ Tirsdag 29.okt. kl. 18</li> <li>○ Torsdag 28.nov. kl. 18</li> </ul> </li> </ul>
25/24	<p><b>Speil som LP har kjøpt inn (Laila)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● LP kjøpte inn speil, og det har vært spørsmål om flere grupper kan være med å betale for disse. Blir brukt både av LP og rally. Cecilie fikk aldri noe svar på dette.</li> <li>● Bente tar kontakt med Anita og gir beskjed om at rally skal ta halvparten av denne regningen</li> </ul>
26/24	<p><b>Samarbeidsform i styret</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Innspill fra Cecilie:  <i>Jeg kunne tenke meg at vi diskuterte hvordan vi skal samarbeide i styret. At vi enes om en måte å samarbeide på. Jeg føler det er en «ekstra» jobb og sørge for å få tilbakemelding fra alle. Og andre oppfatter sikkert meg som «masete» fordi jeg trenger tilbakemelding for å komme videre. Jeg er ny i styret og kunne ønske meg mer av felles-følelsen (THK som en klubb) i styret slik at vi ikke blir «oss mot dem» gruppevis. Kan vi ta en prat om det, så vi har det samme utgangspunktet alle sammen?</i> </li> <li>● Enighet om at mye blir løst med oftere møter og en plan for dette. Det må samtidig være rom for å ta beslutninger i styregruppa utenfor møtene, ved behov for ekstra raske beslutninger.</li> </ul>
27/24	<p><b>Kandidat til Trinn 1 instruktør og generelle retningslinjer rundt dette i THK</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● LP-gruppa har to kandidater som ønsker å ta Trinn 1 for THK. Det undersøkes nå om det settes opp noen aktuelle kurs. Er det mulig å få godkjenning fra styret om dekking av utgifter til dette?</li> <li>● Kan det være interessant å kjøre noe internt på kryss av gruppene? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Tror ikke det er så mange interesserte, men mulig en person fra AG.</li> <li>○ Det har nettopp vært avsluttet noen kurs i nærheten</li> <li>○ Mulig at man kunne fått med noen fra andre steder også?</li> </ul> </li> <li>● Vi har ikke satt av noe i budsjettet, men styret er positive til å gi grønt lys for dette uansett. Vi har behov for instruktører.</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Cecilie tar dette videre (om vi skal kjøre det internt eller sende de interesserte til annet kurs)</li> <li>● Hva må de binde seg til for klubben? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ To kurs i løpet av to år. Mister godkjenning fra NKK dersom de ikke praktiserer.</li> </ul> </li> <li>● De som har gjennomført dette tidligere har måttet dekke kost og losji selv.</li> </ul>
	<p><b>Bookingsystem?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Fra forrige møte: <i>Ta en diskusjon samtidig som vi diskuterer neste innetrenings sesong om hva våre krav vil være til en bookingløsning.</i> <i>Ann Karin sjekker opp ang systemet Andrea Huseby har (kontakte Pål Walderhaug)</i></li> <li>● Vi tar ikke dette videre akkurat nå. Ser hvordan bookingen for innetrening sesongen 2024/25 går først.</li> </ul>
<b>Diverse</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Det har blitt bestilt mye nytt ag-utstyr. Dette blir dekket av midler man har søkt om og fått tildelt fra Sparebank 1 stiftelsen.</li> <li>● Det er snart en ny frist for å søke om støtte, og da vil det søkes om penger til robotgressklipper.</li> </ul>

Ref. Camilla Loe, 2024-08-22